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Zápisnica  č.  1/2017    
z  5.  zasadnutia  Akademického  senátu  PF  KU  v  Ružomberku  

	  

Dátum  zasadnutia:  17.  01.  2017  

Miesto  zasadnutia:  m.  č.  114,  Hrabovská  cesta  1,  Ružomberok    

  

PRÍTOMNÍ  –  PODĽA  PREZENČNEJ  LISTINY:  

Členovia  AS  PF  KU  za  zamestnaneckú  časť:  Ing.  Renáta  Bellová,  PhD.;  doc.  PaedDr.  Mgr.  
art.   Rastislav   Biarinec,   ArtD.;   doc.   PhDr.   PaedDr.   Miroslav   Gejdoš,   PhD.;   Mgr.   Zuzana  
Hatalová;  doc.  PaedDr.  Zuzana  Chanasová,  PhD.  M.  A.;;  doc.  PaedDr.  Vladimír  Klein,  PhD.;  
doc.   ThDr.   Branislav  Kľuska,   PhD.;   doc.   PhDr.  Helena  Kuberová,   PhD.;   doc.  RNDr.  Milan  
Lehotský,   CSc.;   Dr.   Rosangela   Libertini,   PhD.;   PaedDr.   Miriam   Matejová,   PhD.;   PhDr.  
Helena  Orieščiková,  PhD.;  PaedDr.  Dominika  Pažítková,  PhD.;  doc.  Ing.  Jana  Piteková,  PhD.;  
doc.   PhDr.  Markéta  Rusnáková,   PhD.;   doc.   RNDr.  Nadežda   Stollárová,  CSc.,  m.   prof.  KU;  
PhDr.  Viera  Šilonová,  PhD.;  RNDr.  Ivana  Tomčíková,  PhD.  

Členovia   AS   PF   KU   za   študentskú   časť:  Mgr.   Martin   Cubínek,   p.   Boris   Kočko,      Marek  
Lauko;  Bc.   Petra  Pavlíková,  Bc.  Dominika  Pompurová;  Bc.   Ľubomír   Sahuľ;   p.  Róbert   Švec,  
Mgr.  Beáta  Valentínyová;    

Prítomní:  26  členov  

Neprítomní:    

Ospravedlnení:  doc.  PhDr.  Irena  Kamanová,  PhD.,  RNDr.  Štefan  Tkačik,  PhD.,  Mgr.  
Jakub  Krška;  Monika  Vorčáková    

Neospravedlnení:  0  

Hostia:  Podľa  prezenčnej  listiny.  

  

Úvod  a  privítanie  
Predseda  AS  PF  KU  na  začiatku  privítal  všetkých  členov  senátu.  Senát  otvoril  modlitbou  
doc.  Adamko.  Následne    predseda  AS  PF  KU  vyzval  tajomníčku  senátu,  aby  potvrdila  počet  
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prítomných  členov  senátu  a  jeho  uznášania  schopnosť.  Počet  prítomných  členov  bol  26.    
Senát  bol  uznášaniaschopný.  

Schválenie  návrhovej  komisie  a  programu  rokovania  
Za   členov   návrhovej   komisie   boli   navrhnutí   a  následne   schválení   :   1)   RNDr.   Ivana  
Tomčíková,   PhD..;      2)   doc.   PaedDr.   Vladimír   Klein,   PhD.;   3)      Bc.   Petra   Pavlíková,  
(za  študentskú  časť  akademického  senátu). 

Hlasovanie:  

Prítomní  :26      Súhlasí  :  23      Nesúhlasí  :0      Zdržali  sa  :  3  

Návrhová  komisia  v  navrhnutom  zložení  bola  schválená.  

Predseda   AS   PF   KU   predstavil   program   zasadnutia,   schválený   na   2.   Zasadnutí  
predsedníctva   AS   PF   KU,   a  zároveň   požiadal   o  doplnenie   1.   bodu   programu,   ktorý  
nedopatrením  nebol  schválený  na  predsedníctve  -‐‑    1)  Informácia  o  činnosti  predsedníctva  AS  
PF  KU.  Zmena  v  programe    bola  členmi  akademického  senátu  schválená.    

Program  rokovania  

1. Informácia o činnosti predsedníctva 
2. Novelizácia Rokovacieho poriadku AS PF KU; 
3. Zásady volieb do AS PF KU; 
4. Študijné a poplatky za štúdium poskytované PF KU; 
5. Zmeny v podmienkach prijatia na štúdium pre študijné programy 

uskutočňované na PF KU na 1. stupni štúdia (bc.) 
6. Podmienky prijatia na štúdium pre študijné programy uskutočňované na PF 

KU na 2. stupni štúdia (mgr.) 
7. Podmienky prijatia na štúdium pre študijné programy uskutočňované na PF 

KU na 3. stupni štúdia (PhD.) 
8. Návrh dekana na vymenovanie prodekanov PF KU; 
9. Návrh dekana na vymenovanie členov vedeckej rady PF KU; 
10. Návrh dekana na vymenovanie členov disciplinárnej komisie PF KU 

pre študentov; 
11. Prijatie stanoviska AS PF KU k implementáciu informačného systému AIS2 

na Pedagogickej fakulte KU; 
12. Rôzne. 

  

Hlasovanie:  

Prítomní  :  26        Súhlasí  :  26      Nesúhlasí  :0      Zdržali  sa  :  0  

Program  zasadnutia  bol  schválený.  
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1) INFORMÁCIE  O  ČINNOSTI  PREDSEDNÍCTVA  AS  PF  KU  
Predseda  AS  PF  KU  informoval  AS  PF  KU  o  listovej  komunikácii  s  Veľkým  kancelárom  KU  
vo  veci   vyjadrenia   sa   k  schvaľovaným  vnútorným  predpisom  a  o  zasadnutí   predsedníctva,  
ktoré  sa  uskutočnilo  9.  januára  2017.  Zároveň  sa  ospravedlnil,  že  neinformoval  členov  AS  PF  
KU   o  zasadnutí   predsedníctva,   pretože   nefungovala   elektronická   pošta.   Obsahom  
zasadnutia   predsedníctva   bolo   schválenie   programu   zasadnutia   AS   PF   KU   a  zároveň  
prerokovanie  harmonogramu  zasadnutí  predsedníctva  AS  PF  KU.  

  
Uznesenie  č.  1/2017  

Akademický   senát  berie  na  vedomie   činnosť  predsedníctva   za  obdobie  od  4.   zasadnutia  
AS  PF  KU.  

Hlasovanie  

Prítomní  :  26      Súhlasí  :26      Nesúhlasí  :0        Zdržali  sa  :0  

Uznesenie  bolo  schválené.  

2) NOVELIZÁCIA  ROKOVACIEHO  PORIADKU  AS  PF  KU  
Predseda   AS   PF   KU   predstavil   novelizáciu   Rokovacieho   poriadku   AS   PF   KU,   konkrétne  
nové   znenie   čl.   24,   odst.   3.   Zároveň  prečítal   súhlasné   vyjadrenie  Veľkého   kancelára   k  tejto  
novelizácii.   Keďže   sa   nikto   neprihlásil   do   rozpravy   k  tomuto   bodu,   nechal   o  novelizácii  
hlasovať.  

Uznesenie  č.  2/2017  

Akademický   senát   schvaľuje   novelizáciu   Rokovacieho   poriadku   Akademického   senátu  
Pedagogickej   fakulty   Katolíckej   univerzity   v  Ružomberku,   čl.   24,   odst.   3   v  znení:  
„Za  člena   komisie   je   zvolený   kandidát,   ktorý   získal   najvyšší   počet   hlasov,   pričom  
za  kandidáta   hlasovala   minimálne   nadpolovičná   väčšina   hlasov   prítomných   členov  
akademického  senátu.  V  prípade  rovnosti  hlasov,  rozhoduje  žreb.“  
  

Hlasovanie  
Prítomní:  26      Súhlasí:  26      Nesúhlasí:0      Zdržali  sa:0  

Uznesenie  bolo  schválené.  

3) ZÁSADY  VOLIEB  DO  AS  PF  KU  
Predseda  AS  PF  KU  predstavil  vyjadrenie  Veľkého  kancelára  k  návrhu  Zásad  volieb  do  AS  
PF   KU,   konkrétne   námietky   a  pripomienky.   Po   zohľadnení   pripomienok   a  námietok,  
predstavil   tiež   bod,   ktorý   sa   týka   doplňujúcich   volieb   do   študentskej   časti   AS   PF   KU.  
Jednotlivé  pripomienky  konzultoval  predseda  AS  PF  KU  priamo  pri  ich  predstavovaní.  Bola  
otvorená   rozprava   k  Zásadám   volieb,   v  ktorej   vystúpil   bc.   Sahuľ   a  doc.   Chanasová.  
Po  ukončení  rozpravy  nechal  o  návrhu  Zásad  volieb  hlasovať.  
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Uznesenie  č.  3/2017  

Akademický   senát   schvaľuje   Zásady   volieb   do   Akademického   senátu   pedagogickej  
fakulty  Katolíckej  univerzity  v  Ružomberku  navrhnuté  predsedom  akademického  senátu  
v  znení,  ktoré  je  súčasťou  prílohy  zápisnice.  
  
Hlasovanie  
Prítomní:26      Súhlasí:26      Nesúhlasí:0      Zdržali  sa:0  

Uznesenie  bolo  schválené.  

4) ŠTUDIJNÉ  A  POPLATKY  ZA  ŠTÚDIUM  POSKYTOVANÉ  PF  KU  
Predseda   AS   PF   Ku   vyzval   dekana   Pedagogickej   fakulty,   aby   predstavil   návrh   Školného 
a  poplatkov   za  štúdium   uskutočňovanom   na   PF   KU.   Dekan   fakulty   poveril   tajomníčku  
fakulty,  Mgr.   Janku  Urbanovú,   aby   predstavila   návrh   a  dôvodovú   správu.   Po   predstavení  
školného   sa   otvorila  diskusia   k  tomuto  bodu,  do  ktorej   sa   zapojil   bc.   Sahuľ,   ktorý   sa  pýtal  
na  spôsob  vypočítania  poplatku  za  prijímacie  konanie.  Doc.  Piteková  poukázala  na  možnosť  
zníženia  študijného  ako  motivačný  prvok  pre  získanie  väčšieho  počtu  študentov.  Na  otázky  
a  pripomienky   odpovedala   tajomníčka  Mgr.   Urbanová.   Senátori   dospeli   k  rozhodnutiu,   že  
vzhľadom  na  termín,  schvália  navrhovanú  správu  v  predkladanom  znení.  

Uznesenie  č.  4/2017  

Akademický   senát   schvaľuje   Školné   a   poplatky   spojené   so   štúdiom   na   Pedagogickej  
fakulte  Katolíckej  univerzity  v  Ružomberku  pre  akademický  rok  2017/2018.  

Hlasovanie  

Prítomní:26      Súhlasí  :26      Nesúhlasí:0        Zdržali  sa:  0    

Uznesenie  bolo  schválené.  

5) ZMENY   V  PODMIENKACH   PRIJATIA   NA   ŠTÚDIUM   PRE   ŠTUDIJNÉ  
PROGRAMY  USKUTOČŇOVANÉ  NA  PF  KU  NA  1.  STUPNI  ŠTÚDIA  (BC.)  

Predseda   AS   PF   Ku   vyzval   dekana Pedagogickej fakulty,   aby   predstavil   návrh   zmien  
v  dokumente   Prijímacie   konanie   pre   akademický   rok   2017/2018:   Študijné   programy  
prvého  stupňa,  ktorý  už  bol  prijatý  v  AS  KU  na  septembrovom  zasadnutí,  no  zmeny  výšky  
poplatkov   si   vyžadujú   aj   schválenie   zmien   v  tomto   dokumente.   Dekan   fakulty   požiadal  
poverenú   prodekanku   pre   výchovu   a  vzdelávanie,   PhDr.   Angelu   Almášiovú,   PhD.,   aby  
predstavila   návrh   a  dôvodovú   správu.   Do   rozpravy   sa   zapojil   doc.   Lehotský   a  upozornil  
na  najvyšší  poplatok  učiteľských  smerov.  Prof.  Adamko  upozornil  na  náročnosť  vyučovania  
študentov   učiteľských   smerov.   Doc.   Piteková   navrhla   posunúť   termín   uzavretia   prihlášok  
do  konca  apríla,  po  vysvetlení  problému  však  svoj  návrh  stiahla.  Prebehla  rozprava  k  tomuto  
návrhu.   Bc.   Sahuľ   požiadal   o  vysvetlenie   významu   motivačného   pohovoru   ako   časti  
prijímacieho  konania.  Prebehla   rozprava  k  otázke  a  problematike  prijímacieho  konanie  ako  
celku.  Počas  rozpravy  odišiel  zo  zasadnutia  študent  M.  Lauko.  
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Uznesenie  č.  5/2017  
Akademický  senát  schvaľuje  zmeny  v  dokumente  Prijímacie  konanie  pre  akademický  rok  
2017/2018:  Študijné  programy  prvého  stupňa  v  znení  podľa  prílohy  zápisnice.  
 
Hlasovanie:  

Prítomní:25      Súhlasí:25      Nesúhlasí:0      Zdržali  sa:0    

Uznesenie  bolo  schválené.  

6) PODMIENKY  PRIJATIA  NA  ŠTÚDIUM  PRE  ŠTUDIJNÉ  PROGRAMY  
USKUTOČŇOVANÉ  NA  PF  KU  NA  2.  STUPNI  ŠTÚDIA  (MGR.)  

Predseda   AS   PF   KU   vyzval   dekana   Pedagogickej fakulty,   aby   predstavil   návrh   zmien  
v  dokumente   Prijímacie   konanie   pre   akademický   rok   2017/2018:   Študijné   programy  
druhého  stupňa.  Dekan  fakulty  požiadal  poverenú  prodekanku  pre  výchovu  a  vzdelávanie  
PhDr.  Angelu  Almášiovú,  PhD.,  aby  predstavila  návrh  a  dôvodovú  správu.  Pani  prodekanka  
požiadala   o  zmenu   –   pridať   poradenstvo   a  sociálna   komunikácia   v  externej   forme.   Doc.  
Chanasová   požiadala   o   doplnenie   dokumentov   vyžadovaných   pre   prijímacie   konanie  
v  programe  učiteľstva  pre  primárne  vzdelávanie,   a  to  konkrétne  o  potvrdenie  o  bezchybnej  
výslovnosti   od   logopéda.   Doc.   Piteková   požiadala   o  navýšenie   počtu   predpokladaných  
prijatých  študentov    pre  manažment  a  ekonomiku.  

Uznesenie  č.  6/2017  
Akademický  senát  schvaľuje  dokument  Prijímacie  konanie  pre  akademický  rok  2017/2018:  
Študijné  programy  druhého  stupňa  v  znení  podľa  prílohy  zápisnice.  
  
Hlasovanie:  

Prítomní:25      Súhlasí:25      Nesúhlasí:0      Zdržali  sa:0  

Uznesenie  bolo  schválené.  

7) PODMIENKY  PRIJATIA  NA  ŠTÚDIUM  PRE  ŠTUDIJNÉ  PROGRAMY  
USKUTOČŇOVANÉ  NA  PF  KU  NA  3.  STUPNI  ŠTÚDIA  (PHD.)  

Predseda  AS  PF  KU  vyzval   dekana  Pedagogickej fakulty,   aby  predstavil   návrh  dokumentu  
Prijímacie   konanie   pre   akademický   rok   2017/2018:   III   stupeň   štúdia.   Dekan   fakulty  
požiadal   povereného   prodekana   pre   vedu   a  umenie   doc.   Rastislava   Adamka,   PhD.,   aby  
predstavil  návrh  a  dôvodovú  správu.  V  rozprave  sa  bc.  Sahuľ  opýtal  na  priebeh  akreditácie  
programov   v  doktorandskom   stupni.   Predseda   AS   PF   KU   informoval   o  prepracovaní  
programu  Didaktika  náboženstva,  ktorý  bol  odoslaný  akreditačnej  komisii.  

Uznesenie  č.  7/2017  

Akademický  senát  schvaľuje  dokument  Prijímacie  konanie  pre  akademický  rok  2017/2018:  
III.  stupeň  štúdia  v  znení  podľa  prílohy  zápisnice.  
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Hlasovanie:  

Prítomní:25      Súhlasí:25      Nesúhlasí:0      Zdržali  sa:0  

Uznesenie  bolo  schválené.  

8) NÁVRH  DEKANA  NA  VYMENOVANIE  PRODEKANOV  PF  KU  
Predseda   Akademického   senátu   vyzval   dekana   fakulty,   aby   predstavil   svoj   návrh  
na  vymenovanie   prodekanov   PF   KU   a  predstavil   jednotlivých   navrhnutých   kandidátov  
na  vymenovanie.   Kandidáti   sa   na   výzvu   senátorov   ujali   slova   a  senátorom   priblížili   plán  
práce  vo  svojich  oblastiach.  Predseda  AS  PF  KU  vyzval  volebnú  a  mandátovú  komisiu,  aby  
vysvetlila  priebeh  hlasovania  a  riadila  celý  priebeh  tajného  hlasovania.  Odovzdaných  bolo  25  
hlasovacích   lístkov.   Doc.   Lehotský   vysvetlil   spôsob   hlasovania   a  nakoniec   aj   vyhlásil  
výsledky  hlasovania.  
  
Výsledky  hlasovania  
doc. PaedDr. PhDr. Miroslav Gejdoš, PhD. 
Prítomní:25      Súhlasí:21      Nesúhlasí:0      Zdržali  sa:  4  

doc. ThDr. Art. Lic. Rastislav Adamko, PhD., m. prof. KU 
Prítomní:25      Súhlasí:21      Nesúhlasí:2      Zdržali  sa:  2  

PhDr. Angela Almášiová, PhD. 
Prítomní:25      Súhlasí:20      Nesúhlasí:1      Zdržali  sa:4    

doc.  PhDr.  Markéta  Rusnáková,  PhD.  
Prítomní:25      Súhlasí:18      Nesúhlasí:4      Zdržali  sa:3    

Členovia   akademického   senátu   doc.   PhDr.  Markéta   Rusnáková,   PhD.,   doc.   PaedDr.   PhDr.  
Miroslav  Gejdoš,  PhD.,  už  za  uznesenie  8/2017    nehlasovali  a  ako  odsúhlasení  prodekani  sa  
už   nezúčastňovali   ďalšieho   hlasovania.   Predseda   AS   PF   KU   im   poďakoval   za   doterajšiu  
prácu  v  AS  PF  KU.  Zo  zasadnutia  senátu  odišla  prof.  Stollárová.  

Uznesenie  č.  8/2017  

Akademický   senát   schvaľuje   vymenovanie   za   prodekanov   Pedagogickej   fakulty  
Katolíckej   univerzity   v  Ružomberku:   doc.   PaedDr.   PhDr.   Miroslav   Gejdoš,   PhD.  
za  prodekana  pre  kvalitu   a  akreditáciu;  doc.  ThDr.  Art.  Lic.  Rastislav  Adamko,  PhD.,  m.  
prof.  KU  za  prodekana  pre  vedu  a  umenie;  PhDr.  Angela  Almášiova,  PhD.  za  prodekanku  
pre   výchovu   a  vzdelávanie;   doc.   PhDr.   Markéta   Rusnáková,   PhD.   za   prodekanku  
pre  zahraničné  vzťahy  a  mobility.  

Hlasovanie:  

Prítomní:22      Súhlasí:22      Nesúhlasí:0      Zdržali  sa:0  

Uznesenie  bolo  schválené. 
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9) NÁVRH  DEKANA  NA  VYMENOVANIE  ČLENOV  VEDECKEJ  RADY  PF  KU  
Predseda  AS  PF  KU  požiadal  dekana  AS  PF  KU,  aby  predstavil  svoj  návrh  zloženia  Vedeckej  
rady   PF   KU   v  Ružomberku.   Prof.   Stollárová   sa   vrátila   na   zasadnutie.   Prijatých   bolo   23  
hlasovacích  lístkov.  

Výsledky  hlasovania  

prof.  Ladislav  Čarný,  akad.  mal.  

Prítomní:  23      Súhlasí:  23      Nesúhlasí:  0      Zdržali  sa:  0  

prof.  Mari  Guiseppe  

Prítomní:23      Súhlasí:22      Nesúhlasí:0      Zdržali  sa:  1  

doc.  PaedDr.  Tomáš  Lengyelfalusy,PhD.  

Prítomní:23      Súhlasí:23      Nesúhlasí:0      Zdržali  sa:0    

prof.  PhDr.  Jana  Levická,  PhD.  

Prítomní:23      Súhlasí:22      Nesúhlasí:0      Zdržali  sa:1    

prof.  PhDr.  Mária  Potočárová,  PhD.    

Prítomní:23      Súhlasí:22      Nesúhlasí:0      Zdržali  sa:  1  

Prof.  Juan  Carlos  Torre  Puente,  PhD.  

Prítomní:23      Súhlasí:22      Nesúhlasí:0      Zdržali  sa:  1  

doc.  Mgr.  Martin  Zvonař,  PhD.  

Prítomní:23      Súhlasí:22      Nesúhlasí:0      Zdržali  sa:  1  

doc.  ThDr.  Art.  Lic.  Rastislav  Adamko,  PhD.,  m.  prof.  KU  

Prítomní:23      Súhlasí:23      Nesúhlasí:0      Zdržali  sa:  0  

doc.  RNDr.  Pavel  Bella,  PhD.  

Prítomní:23      Súhlasí:22      Nesúhlasí:0      Zdržali  sa:0    

Jeden  hlas  neplatný  

doc.  PaedDr.  Rastislav  Biarinec,  ArtD.  

Prítomní:23      Súhlasí:23      Nesúhlasí:0      Zdržali  sa:0    

doc.  Ing.  Igor  Černák,  PhD.,  m.  prof.  KU  

Prítomní:23      Súhlasí:23      Nesúhlasí:0      Zdržali  sa:0    
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prof.  Ing.  Alena  Daňková,  CSc.  

Prítomní:23      Súhlasí:21      Nesúhlasí:0      Zdržali  sa:  1    

Jeden  hlas  neplatný  

doc.  Ing.  Jaroslav  Demko,  CSc.  

Prítomní:23      Súhlasí:22      Nesúhlasí:0      Zdržali  sa:  1  

prof.  ThDr.  ICDr.  PaedDr.  Mons.  František  Dlugoš,  PhD.  

Prítomní:23      Súhlasí:23      Nesúhlasí:0      Zdržali  sa:  0  

doc.  PaedDr.  Tomáš  Jablonský,  PhD.,  m.  prof.  KU.  

Prítomní:23      Súhlasí:19      Nesúhlasí:3      Zdržali  sa:1    

doc.  PhDr.  Ing.  Emília  Janigová,  PhD.  

Prítomní:23      Súhlasí:19      Nesúhlasí:2      Zdržali  sa:  2  

doc.  PaedDr.  Vladimír  Klein,  PhD.  

Prítomní:23      Súhlasí:19      Nesúhlasí:3      Zdržali  sa:  1  

doc.  ThLic.  PaedDr.  Alojz  Kostelanský,  PhD.  

Prítomní:23      Súhlasí:23      Nesúhlasí:0      Zdržali  sa:0  

prof.  PhDr.  Mária  Kožuchová,  PhD.  

Prítomní:23      Súhlasí:22      Nesúhlasí:1      Zdržali  sa:0    

doc.  Andrej  Kraev,  CSc.  

Prítomní:23      Súhlasí:22      Nesúhlasí:0      Zdržali  sa:1    

doc.  PaedDr.  Martin  Papčo,  PhdD.  

Prítomní:23      Súhlasí:22      Nesúhlasí:0      Zdržali  sa:  1  

prof.  PhDr.  ThDr.  PaedDr.  Ľubomír  Pekarčík,  PhD.  

Prítomní:23      Súhlasí:22      Nesúhlasí:0      Zdržali  sa:1    

doc.  PhDr.  Markéta  Rusnáková,  PhD.  

Prítomní:23      Súhlasí:19      Nesúhlasí:1      Zdržali  sa:  2  

Jeden  hlas  neplatný  

prof.  dr  hab.  Adam  Stankowski,  PhD.  
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Prítomní:23      Súhlasí:23      Nesúhlasí:0      Zdržali  sa:  0  

doc.  Ing.  Peter  Tomčík,  PhD.,  m.  prof.  KU  

Prítomní:23      Súhlasí:22      Nesúhlasí:0      Zdržali  sa:  1  

doc.  PaedDr.  Zuzana  Zahradníková,  PhD.  

Prítomní:23      Súhlasí:22      Nesúhlasí:1      Zdržali  sa:0    

prof.  PhDr.  Anna  Žilová,  PhD.  

Prítomní:23      Súhlasí:23      Nesúhlasí:0      Zdržali  sa:0  

Uznesenie  č.  9/2017  

Akademický  senát  schvaľuje  vymenovanie  členov  Vedeckej  rady  Pedagogickej  fakulty  
Katolíckej  univerzity  v  Ružomberku  navrhnutých  dekanom  PF  KU,  ktorých  zoznam  je  
prílohou  k  zápisnici.  

Hlasovanie:  

Prítomní:23      Súhlasí:23      Nesúhlasí:0      Zdržali  sa:  0  

Uznesenie  bolo  schválené.  

10) NÁVRH  DEKANA  NA  VYMENOVANIE  ČLENOV  DISCIPLINÁRNEJ  KOMISIE  
PF  KU  PRE  ŠTUDENTOV  

Predseda  AS   PF  KU   požiadal   dekana  Pedagogickej fakulty   o  predstavenie   návrhu   zloženia  
disciplinárnej   komisie   PF  KU  pre   študentov.  Dekan   predstavil   návrh   členov   disciplinárnej  
komisie.   Bc.   Ľ.   Sahuľ   žiadal   o  vysvetlenie   výberu   kandidátov   za   študentskú   časť.   PhDr.  
Almášiová,  PhD.vysvetlila,  že  Páni  Boris  Kočko  a  R.  Švec  boli  vybraní  na  základe  doterajšej  
práce   v  AS   PF   KU   a  ďalšej   študentskej   angažovanosti   a  slečna   M.   Vlasatá   bola   vybraná  
na  základe   odporúčaní   pedagógov,   ktorí   ju   ocenili   ako   angažovanú   a  rešpektovanú  
študentku.  

Výsledky  hlasovania  

PhDr.  Angela  Almášiova,  PhD.    

Prítomní:23      Súhlasí:22      Nesúhlasí:0      Zdržali  sa:1    

doc.  ThDr.  Art.  Lic.  Rastislav  Adamko,  PhD.,  m.  prof.  KU    

Prítomní:23      Súhlasí:21      Nesúhlasí:  1      Zdržali  sa:  1  

Mgr.  Janka  Urbanova    

Prítomní:23      Súhlasí:18      Nesúhlasí:1      Zdržali  sa:  4  
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Boris  Kočko    

Prítomní:23      Súhlasí:22      Nesúhlasí:0      Zdržali  sa:  1  

Róbert  Švec    

Prítomní:23      Súhlasí:21      Nesúhlasí:1      Zdržali  sa:  1  

Mária  Vlasata  

Prítomní:23      Súhlasí:19      Nesúhlasí:3      Zdržali  sa:1  

Zo  senátu  odišla  dr.  Tomčíková  a  nehlasovala  za  uznesenie.  

Uznesenie  č.  10/2017  

Akademický   senát   schvaľuje   vymenovanie   PhDr.   Angelu   Almášiovú,   PhD.  
za  predsedníčku;   doc.   ThDr.   Art.   Lic.   Rastislava   Adamka,   PhD.,   m.   prof.   KU,   za   člena  
za  zamestnaneckú   časť;   Mgr.   Janu   Urbanovú   za   člena   za   zamestnaneckú   časť,   Borisa  
Kočka   za   člena   za   študentskú   časť;   Róberta   Šveca   za   člena   za   študentskú   časť;   Máriu  
Vlasatú   za   člena   za   študentskú   časť   disciplinárnej   komisie   pre   študentov   Pedagogickej  
fakulty  Katolíckej  univerzity  v  Ružomberku.  

Hlasovanie:  

Prítomní:22      Súhlasí:22      Nesúhlasí:0      Zdržali  sa:0    

Uznesenie  bolo  schválené.  

11) PRIJATIE  STANOVISKA  AS  PF  KU  K  IMPLEMENTÁCIU  INFORMAČNÉHO  
SYSTÉMU  AIS2  NA  PEDAGOGICKEJ    FAKULTE    KU;  

Predseda  AS  PF  KU  privítal   následne  hostí   z  Rektorátu   a  z  Filozofickej   fakulty,   ktorí   prišli  
na  zasadnutie   AS   PF   KU   na   tento   bod   rokovania.   Vysvetlil   potrebu   akademickej   obce  
riešenia   informačného   systému   (IS).   Poprosil   dr.   Kamoďu,   aby   predstavil   problém  
so  systémom   v  Centre   celoživotného   vzdelávania.   Prílohou   zápisnice   je   list,   ktorý   zaslal  
pánovi  riaditeľovi  Škrabekovi  ešte  v  decembri.  K  IS  sa  vyjadril  dekan  PF  KU,  ktorý  počúva  
sťažnosti   na   systém   od   študentov   i  pedagógov.      K  závažným   problémom   so   systémom   sa  
vyjadrili  dr.  Galan  a  p.  Hatalová.  Požiadala  predsedu  AS  PF  KU  o  doplnenie  ďalších  príloh  
s  problémami   súvisiacimi   s  implementáciou   akademického   systému   a  vyjadreniami  
kompetentných  osôb.  Slovo  dostal  p.  riaditeľ  Škrábek,  ktorý  opravil  uvedenú  sumu  v  prílohe  
zo   4,80   eur   na   4,60   eur   za   užívateľa.   Nebola   tam   správne   uvedená.   Pán   riaditeľ   prosil  
akademickú   obec   o  trpezlivosť.   Dr.   Libertini   poukázala   akútny   problém   s  IS   s  ohľadom  
na  študentov.  Doc.  Lehotský  upozornil,  že  prostredie  v  novom  IS  nie  je  k  užívateľom    „user  
friendly“.  Predseda  AS  PF  KU  vyzval  o  vyjadrenie  študentku  so  špecifickými  potrebami  p.  
Rojikovú,   ktorá   vysvetlila   problémy   slabozrakých   a  nevidiacich   s  novým   systémom.   Doc.  
Kuberová   vyjadrila   svoje   počudovanie,   prečo   KU   predchádza   od   vlastného   funkčného  
systému,   ktorý   bol   vypracovaný   na   mieru   KU,   k  všeobecnému   systému,   ktorý   je   menej  
užívateľsky  priaznivý,   a  v  mnohých   funkciách  zaostáva   za  Abakusom.  Bc.   Sahúľ   sa  opýtal  
na  finančnú  rentabilitu  AIS2.  Dr.  Škrabek  poukázal  na  to,  že  AIS2    bude  finančne  výhodnejší  
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než  Abakus.  Viacerí  senátori  a  hostia  vyjadrili  pochybnosť  k  týmto  slovám,  pretože  výpočty,  
ktoré   prezentoval   dr.   Škrábek   nezahŕňajú   väčší   podiel   práce   s  AIS2   na   katedrách.   Doc.  
Chanasová   potvrdila,   že   na   katedre   Predškolskej   a  elementárnej   pedagogiky   budú  musieť  
pre   AIS2   vyčleniť   pol   úväzku   jedného   pracovníka   na   katedre.   Pán   prorektor   Trstenský  
vymenoval   činnosť   Rektorátu   v  tomto   smere   a      vyzval   senátorov   k  trpezlivosti,   že  
momentálne   treba   v  novom   systéme   viac   pracovať,   aby   sa   dáta   vyčistili   a  vyzval,   aby   sa  
rešpektovalo   rozhodnutie   rektora   KU.   Predseda   AS   PF   KU      poukázal   na   fakt,   že   spôsob  
implementácie   AIS   v  skutočnosti   predstavuje   pre   vyučujúcich   len   ďalšiu   dodatočnú   záťaž  
a  predstavuje   stratu   času,  ktorý  nemôže  byť  venovaný  vede,  výskumu  a  vzdelávaniu.  Doc.  
Biarinec   vyjadril   vnútorný   problém   s  novým   systémom,   keďže   tri   fakulty   pracovali  
v  Abakuse  a  ďalej  aj  vyjadrili  svoju  vôľu  pracovať  s  týmto  IS,  no  napriek  tomu  sa  pán  rektor  
–   bez   ohľadu  na  vôľu   akademickej   obce   -‐‑   rozhodol  pre   iný   systém.  Toto   jeho   rozhodnutie  
nebolo   akademickej   obci   objasnené.   Dr.   Libertini   ešte   raz   zvýraznila,   že   kvôli   problémom  
s  AIS2  môžeme   stratiť   časť   študentov,   ktorí   vnímajú   celú   implementáciu   ako   nezvládnutie  
práce.  Prebehla  rozsiahla  diskusia  na  túto  tému.  Podpredsedníčka  senátu  vyjadrila  podporu  
rozhodnutiu   rektora   KU,   zároveň   zvýraznila   nevyhnutnosť   odstránenia   nedostatkov  
s  fungovaním   AIS2   do   najbližších   štátnych   skúšok.   Predseda   AS   PF   KU   požiadal  
o  vyjadrenie  pána  dekana  FF  KU  Babica,  ktorý    sa  vyjadril,  že  –  i  keď  podporuje  IS  Abakus  –  
rešpektuje   rozhodnutie   rektora   o  zavedení   IS   AIS2,   no   žiada   od  rektorátu   termíny  
na  odstránenie  nedostatkov.  V  prípade  ich  nedodržania  bude  prvý,  kto  bude  tento  problém  
riešiť.  Pán  dekan  Krška  vyjadril  svoj  názor  k  novému  systému  žiadal  od  dr.  Škrabeka  záruky,  
že   systému   bude   fungovať   počas   blízkych   štátnic.   Predseda   AS   PF   KU   žiadal,   aby   bolo  
zabezpečené   zlepšenie  AIS2,   ktoré   by  umožnilo   pracovať   s  IS   aj   nevidiacim   a  slabozrakým  
študentom.   Dr.   Škrabek   odpovedal,   že   treba   mať   trpezlivosť   a  postupne   sa   bude   systém  
zlepšovať   a  budú   postupne   odstraňované   nedostatky,   zároveň   požiadal   o  väčšiu   súčinnosť  
fakúlt.   Po  rozsiahlej   diskusii,   do   ktorej   sa   zapojili   so   svojimi   otázkami   aj   študenti,   senátori  
pristúpili  k  formulácii  uznesenia.  
  
Uznesenie  č.  11/2017  
Akademický  senát  berie  na  vedomie  rozsiahlu  diskusiu  o  problémoch  pri   implementácii  
AIS2.   Zaväzuje   dekana   Pedagogickej   fakulty,   aby   žiadal   od   vedenia   univerzity  
harmonogram   riešenia   problémov   a  odstránenia   nedostatkov   pri   implementácii  
informačného  systému  AIS2  na  Pedagogickej  fakulte  Katolíckej  univerzity  v  Ružomberku  
a  záruky   funkčnosti   implementácie   systému   AIS2   do   konca   akad.   r.   2016/2017.  
Akademický   senát   zaväzuje   dekana,   aby   žiadal   od   vedenia   univerzity   vypracovanie  
zápisníc  zo  stretnutí  Pracovnej  skupiny  pre  AIS2.  AS  PF  zároveň  zaväzuje  PhDr.  Angelu  
Almášiovú,   PhD.   –   členku   Pracovnej   skupiny   pre   AIS2   za   PF   KU   -‐‑   aby   na   najbližšom  
zasadnutí   AS   predniesla   presný   harmonogram   a  správu   o  doterajšom   odstránení  
nedostatkov  a  riešení  problémov  pri  implementácii  AIS2.  

Hlasovanie:  

Prítomní:22      Súhlasí:21      Nesúhlasí:0      Zdržali  sa:1    

Uznesenie  bolo  schválené.  
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12) RÔZNE.  
Bc.  Sahuľ  prejavil  ochotu  študentov  zapojiť  sa  do  dňa  otvorených  dverí.  

ZÁVER  
Predseda  AS  PF  KU  požiadal  p.  prodekana  Adamka  o  záverečnú  modlitbu,  poďakoval  
prítomným  za  účasť  a  uzavrel  zasadnutie.  

V  Ružomberku  18.  01.  2017  

Zapísala:  

Mgr.  Zuzana  Hatalová    (v.  r.)  

Overili  (návrhová  komisia):  

1)  RNDr.  Ivana  Tomčíková,  PhD..;  (v.  r.)      

2)  doc.  PaedDr.  Vladimír  Klein,  PhD.;  (v.  r.)  

3)    Bc.  Petra  Pavlíková,  (za  študentskú  časť  akademického  senátu)  (v.  r.)  

Schválil:    

Doc.  ThDr.  Branislav  Kľuska,  PhD.  –  predseda  AS  PF  KU  (v.  r.)  
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9. Žiadosť  riaditeľa  CCV  v  súvislosti  s  implementáciou  AIS2  

10. Kópia  e-‐‑mailu  o  problémoch  s  odoslatím  dávok  do  CRŠ  z  AIS2  

11. Dokumenty   potvrdzujúce   rozdielny   výsledok   pri   vypočítavaní   študijného  
priemeru  v  AIS2  a  Abakus  
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12. List  Mgr.  Ondreja  Rosíka  poukazujúci  na  nedostatky  AIS2  z  pohľadu  nevidiacich  
a  slabozrakých  študentov  


